



News ADAC GT Masters – Hockenheim, September 21th – 23th 2018

- 00:00 Opener
- 00:03 The Showdown in Hockenheim. The twelfth season of the ADAC GT Masters comes to an end with a thrilling final. The league of super sports cars has two new champions. Robert Renauer and Mathieu Jaminet able to win the title by finishing fifth in the second race.
- 00:19 Robert Renauer (#99, Germany) - english**
- 00:37 After the Corvette victory and second place for the Porsche duo on Saturday, the last race of the season starts dramatically. Audi driver Dries Vanthoor connects with Maxi Götz and destroys his chances of winning the title.
- 00:51 Maximilian Götz (#47, Germany) - english**
- 01:32 The best junior driver of the season is the first to see the chequered flag. Sheldon van der Linde and his brother Kelvin are only one point behind the new champions in the overall standings.
- 01:40 Kelvin van der Linde (#28, South Africa)**
- 01:55 Harry Proczyk has reason to celebrate in the ADAC TCR Germany. With a victory and a third place, the Austrian crowned himself the new champion of the touring car series.
- 02:05 Harald Proczyk (#22, Austria) - english**
- 02:12 All good things come in threes. In the ADAC Formula 4, the US Racing team has won all the titles. The champion had already been determined before the final: Lirim Zendeli crowned his great season with victories nine and ten.
- 02:25 Lirim Zendeli (#44, Germany) - english**
- 02:36 In addition, the racing team from Kerpen wins the teams classification and David Schumacher is the rookie champion.
- 02:42 David Schumacher (#27, Germany) - english**
- 02:54 The final in Hockenheim - action, drama and suspense right to the end. That was a perfect end to the season of the ADAC GT Masters 2018.
- 03:12 Closer
- 03:20 ENDE**



News ADAC GT Masters – Hockenheim, 21. – 23. September 2018

- 00:00 Opener
- 00:03 Showdown in Hockenheim. Mit einem packenden Finale geht die zwölfte Saison des ADAC GT Masters zu Ende. Die Liga der Supersportwagen hat zwei neue Champions. Robert Renauer und Mathieu Jaminet reicht ein fünfter Platz im zweiten Rennen zum Titelgewinn.
- 00:18 Robert Renauer (#99, Deutschland) - deutsch**
- 00:47 Nach dem Corvette-Sieg und Platz zwei für das Porsche-Duo am Samstag beginnt der letzte Saisonlauf dramatisch. Audi-Pilot Dries Vanthoor räumt Maxi Götz ab und zerstört damit dessen Titelchancen.
- 01:01 Maximilian Götz (#47 - Deutschland) - deutsch**
- 01:35 Der beste Nachwuchsfahrer der Saison sieht als erster die Zielflagge. Sheldon van der Linde steht mit seinem Bruder Kelvin in der Gesamtwertung am Ende nur einen Punkt hinter den neuen Champions.
- 01:45 Kelvin van der Linde (#28 - Südafrika) - deutsch**
- 02:04 In der ADAC TCR Germany hat Harry Proczyk Grund zum Jubeln. Mit einem Sieg und einem dritten Platz krönt sich der Österreicher zum neuen Meister der Tourenwagenserie.
- 00:14 Harald Proczyk (#22, Österreich) - deutsch**
- 02:33 Aller guten Dinge sind drei. In der ADAC Formel 4 räumt das Team US Racing alle Titel ab. Der Champion stand schon vorm Finale fest: Lirim Zendeli krönte seine tolle Saison mit den Siegen neun und zehn.
- 02:47 Lirim Zendeli (#27, Deutschland) - deutsch**
- 03:12 Außerdem gewinnt der Kerpener Rennstall die Teamwertung und stellt mit Davi Schumacher den Rookie-Champion.
- 03:19 David Schumacher (#27, Deutschland) - deutsch**
- 03:32 Das Finale in Hockenheim - Action, Dramatik und Spannung bis zum Schluss. Ein perfekter Saisonabschluss des ADAC GT Masters 2018.
- 03:50 Closer**
- 03:58 ENDE**